

Title (en)  
Tomb.

Title (de)  
Grabmal.

Title (fr)  
Tombeau.

Publication  
**EP 0226178 A2 19870624 (DE)**

Application  
**EP 86117220 A 19861210**

Priority  
DE 8534864 U 19851212

Abstract (en)

Attached to the underside (6) of a gravestone (4) are locking noses (9, 10) which can engage behind projections of a pedestal locking plate (12). The gravestone (4) can be released by displacing it to one side. Displacement to the other side leads to locking. The locking noses (9, 10) are so designed that one locking nose (9) is still underneath a projection of the pedestal locking plate (12) when the other locking nose has been freed. The gravestone (4) therefore cannot tip over when it is in the released state. <IMAGE>

Abstract (de)

An der Unterseite (6) eines Grabsteines (4) sind Verriegelungsnasen (9, 10) angebracht, welche hinter Vorsprünge einer Sockel-Verriegelungsplatte (12) zu greifen vermögen. Durch Verschieben des Grabsteines (4) nach einer Seite lässt sich der Grabstein (4) entriegeln. Ein Verschieben zur anderen Seite führt zu einem Verriegeln. Die Verriegelungsnasen (9, 10) sind so ausgebildet, daß eine Verriegelungsnase (9) noch unterhalb eines Vorsprunges der Sockel-Verriegelungsplatte (12) steht, wenn die andere Verriegelungsnase freigekommen ist. Dadurch kann der Grabstein (4) im entriegelten Zustand nicht umkippen.

IPC 1-7  
**E04H 13/00**

IPC 8 full level  
**E04H 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 13/003** (2013.01)

Cited by  
EP1039069A3; GB2391874A; GB2403738A; GB2403738B

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8534864 U1 19860220**; EP 0226178 A2 19870624; EP 0226178 A3 19870902

DOCDB simple family (application)  
**DE 8534864 U 19851212**; EP 86117220 A 19861210